
REFERAT FRA BESTYRELSESMØDET DEN 8.5.24 

 

Tilstede var: Peter, Inge, Sofia, Charlotte og Ann 

Dagsorden: 

1. Nyt køkken 

2. Brug af fælleshus 

3. Suppleanters deltagelse  på bestyrelsesmøder 

4. Evt 

1. Vi har fået tilbud fra HTH, og besluttede at tilbud H0063424 til kr ca 80.000 er interessant. Ann 

kontakter Ditte vedr dette. 

2. Enighed om at det er fint med bordtennisarrangementet. Der udleveres ikke nøgler permanent, 

men i det omfang, det er nødvendigt, kan arrangørerne afhente en nøgle til låns hos Sofia. Vi kan 

sætte en seddel op i udhængsskabet om hvornår der er bordtennis.  

3. Det blev drøftet om suppleanters deltagelse på bestyrelsesmøder. Enighed om at vi kun bruger 

suppleanter hvis der er afbud fra et medlem. 

4. Flere steder er hækkene gået ud, da saltningen har ødelagt rodnettet. Inge tager kontakt til Steffen. 

For at få referaterne offentliggjort, tager Ann kontakt til Helle. Måske kan hun lægge  dem ind 

 

 

Næste møde er 4.6 

Referent: Ann  


